
IZ KS VIČ

Niso pozabili na občane, ki imajo v
seštevku 3750 let

V petek 26. decembra je bil običajni
popoldan le s to razliko, da je precej sneži-
10. Lep bel sneg je padel ves čas, ko je bilo
srečanje ostarelih občanov krajevne skup-
nosti Vič. Imeli smo občutek kot, da se
narava hoče pridružiti in s svojim deleženr
popestriti srečanje s tem, da umazan sneg
prekrije z lepim belim vsaj za ta čas. Sreča-
nje je bilo v osnovni šoli Vič na Nanoški
ulici. Že prvo srečanje z učenci ob vhodu
je bilo prijetno, ker so nas prijazno spreje-
11, dali napotke in pospremili do garderobe
in naprej v jedilnico. Ljubo ILIČ iz 8.
razreda je povedal, da imajo v šoli mladin-
sko narodno zaščito, katera dobro opravlja
svojo nalogo. To smo se lahko prepričali
tudi sami. Ob vstopu v jedilnico je bil Iep
pogled na skrbno pripravljeno omizje,
oder ter ostalo kar spada k taki slavnosti.

Pričetek je bil ob 17. uri, ko je povabljene
pozdravil predsednik krajevne skupnosti
Vič Jože OREŠKOVIČ. Pozdrav je bil
jedrnat in hkrati je vsem zaželel tudi zdra-
vo in srečno novo leto 1981. Zatem je bil
kulturni program v izvedbi učencev osnov-
ne šole Vič. Program je bil dobro priprav-
ljen in izveden pod vodstvom tovarišice
Zlatke KRIŽ. Obisk je opravil tudi dedek
Mraz ter s svojo prisotnostjo doprinesel
svoj delež k srečanju. Ob dobri večerji in
kozarčku vina je bilo prijetno kramljanje
tja pozno v noč. Med tem je bil tudi zelo
posrečen srečolov - nagrade pa so bile več
ali manj »stabilizacijske«. Primerno darilo
sta dobili tudi najstarejša občana v KS
Vič Angela SMRAJC - 85 let in »najmlaj-
ša« Ivanka BUČAN - 70 let in 4 mesece.

V kratkem pogovoru s povabljenci Anto-
nom SUŠNIKOM - 83 let, Fanči
BIRTIČ - 73 let, Jožefo HERMAN - 80
let so mi orisali svojo življenjsko pot. Če
seštejemo samo teh nekaj od okrog 50
udeležencev že dobimo skupaj 473 let. Če
pa preračunamo povprečno starost udele-
žencev okrog 75 let dobimo 3.750 let ali

skupaj štiri tisočletja. Ob tem pa se lahko
zamislimo ne, da bi kogar koli spraševali,
da pot skozi vsa leta ni bila lahka, ni bila
postlana s cvetlicami temveč s trdim delom
samoodpovedovanjem, vsakodnevno bor-
bo za obstanek in še bi lahko naštevali. Po
vojni so prispevali vsak svoj delež pri ob-
novi porušene domovine tako, da danes
lahko v miru živimo v socialistični, samou-
pravni in neuvrščeni Jugoslaviji. Vsi udele-
ženci niso skrivali zadovoljstva, da so kot
ostareli občani še vedno pomemben člen v
naši samoupravi, tako še marsikateri aktiv-
no dela v raznih komisijah KS, hišnem
svetu, potrošniškem svetu itd. Izkušnje
prenašajo na mlajše in tako so dobri men-
torji. Vsak tak dan, še posebej, ko je pre-
hod iz enega v drugo leto je za slehernega
med nami predvsem priložnost za pogled
nazaj in naprej, na prehojeno pot in na
pot, ki se še vsa neznana in nedotaknjena
vije v prihodnost. In ta pot, pot naprej?
Pošteno moramo povedati, da se je ta hip
malo bojimo. Ne zaradi sebe: polni smo
dobre volje, optimizma in energije, skle-
pov in načrtov. Bolj od tega nas skrbijo
druge reči. Predvsem nezadržana rast vsa-
kovrstnih cen in stroškov, ob njih pa vse
tanjša denarnica s katero hodimo po naku-
pih. Tudi v to smer se je razmišljalo in tako
bo tudi vsak svoj delež prispeval ob stabili-
zacijskih prizadevanjih. .

Udeleženci se zahvaljujejo za izredno
lep večer, gostoljubje in pogostitev svetu
KS, KK SZDL, kulturni komisiji, socialno
zdravstveni, RK in tajništvu KS. Posebna
zahvala gre osnovni šoli Vič, učencem
osnovne šole Vič za gostoljubje in postrež-
bo ter vsem ostalim, ki so kakorkoli pripo-
mogli k temu, da je prijetno srečanje
uspelo.

Na koncu je bila želja vseh, da bi se
večkrat dobili na podobnih srečanjih in
malo pokramljali.
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